
免责声明  

Firmware Disclaimer Information

1. The customer hereby acknowledges and agrees that the program technical 
documentation, including the code, which is supplied by BEST HEALTH ELECTRONIC 
Inc., (hereinafter referred to as BestHealth) is the proprietary and confidential 
intellectual property of BestHealth, and is protected by copyright law and other 
intellectual property laws.

2. The customer hereby acknowledges and agrees that the program technical 
documentation, including the code, is confidential information belonging to BestHealth, 
and must not be disclosed to any third parties other than BestHealth and the 
customer.

3. The program technical documentation, including the code, is provided and for 
customer reference only. After delivery by BestHealth, the customer shall use the 
program technical documentation, including the code, at their own risk. BestHealth 
disclaims any expressed, implied or statutory warranties, including the warranties of 
merchantability, satisfactory quality and fitness for a particular purpose.

Copyright (C) BEST HEALTH ELECTRONIC Inc. 
All rights reserved
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IAP 说明  
  IAP 功能使用户可以方便地对 Flash 程序存储器进行多次编程。IAP 功能可以通过内部固件进行程序的
更新，而无需外接烧录器或 PC。
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example 说明  
此范例演示了 IAP 的读写操作的使用，对MCU的最后一个 page 写擦除，然后依次写入0~127，并利用 
IAP_Read读回

1. 连接e-link与开发板
2. 编译并下载程序
3. 单步执行(通过IDE3000查看数据)

现象  
下面以 BH66F2663  的范例说明，其他类似，只是ROM地址不一样

1. 程序执行到 IAP_Write_Page，查看对应地址ROM区域(要手动刷新，数据才会更新)，全部清除为
0

2. 程序执行到 IAP_Read，查看对应地址ROM区域(要手动刷新，数据才会更新)，依次写入
0x00~0x7F

3. 程序执行到 GCC_NOP，在监视器窗口查看wrData，会发现数据读出
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FAQ  
1. 为什么需要delay

确保 fsub 时钟在执行擦或写动作前已稳定。
IAP读写时钟来自fsub，为防止fsub还没稳定，通常不建议上电立即执行IAP读写操作，
此处为方便演示，采用上电delay后在读写IAP
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